
Zápis z jednání u KULATÉHO STOLU ze dne 27. 1. 2014,  
na kterém byli přítomni delegovaní zástupci jednotlivých politických a 

nepolitických uskupení ZMČ Praha 20 
 
 

Jednání zahájila starostka MČ Praha 20 paní Hana Moravcová a přivítala všechny přítomné 
(viz prezenční listina) na prvním letošním pracovním jednání na Chvalském zámku. 
 
Program: 
 

1. Informace z radnice 
2. Rozpočet MČ Praha 20 
3. Informace z hl. města Prahy 
4. Názory a podněty zastupitelů 

 
 
Témata: 
 

1. 1.9.3. Nájemní smlouva – restaurace Mondi 
nutnost prokázání dokladů za činnosti, které byly předmětem zhodnocení 
nemovitosti a které byly prokázány k čerpání úvěru 
 

2. Rozpočet na rok 2014 
diskuse:  zastupitel Bc. Ivan Liška 
 

3. Rekonstrukce komunikace Ve Žlíbku 
- úhrada za chodníky 
- předávací protokol komunikace 
- VŘ – vysoutěžená cena na rekonstrukci 
 

4. Navýšení počtu zaměstnanců 
- srovnání r. 2010 - 2013 
- zdůvodnění nových pracovních míst 
- požaduje zastupitel Bc. Ivan Liška 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala:  Hana Moravcová 


